

卫理公会以萨迦守望者 5-11/08/2021

八月第一个星期的祷告事项

1) 疫情之祷：

-英国科学报告显示（8月3日报导），目前市面上的疫苗，无法最有效的对抗新冠病毒。

-8月3日，大马每日确诊高到1万7千例，累计活跃病例高达20万3千，约1千人在紧急病房（ICU），活跃群体高达3千7百个地区。

-祷告，大马人民不再视而不见，听而不闻面对疫情。反之，认真看待缠累人民的病毒，认真操练防疫动作。

2) 教会之祷：

-因着 UNIFOR 允许教会可逐步开放实体聚会，全砂 130 多间堂会在 8 月陆续开放堂会供会友参与崇拜。

-祷告，各堂在开放堂会时，能严谨执行防疫措施，不松懈，不随性。

-祷告，各堂能敏锐疫情的演变，在必要的时候，做出必要的措施，保护牧区的会友及居民。

3) 国家之祷：

-近期，巫统正式发布新闻，有议员不再支持现任政府的政治联盟。接下来各议员的立场将影响国家政治的发展。

-祷告，人在未知中继续寻求神公义。-祷告，神在掌权中继续施行祂的奇妙作为。

-呼求权能的上帝，用祂的方法稳固大马的政局，不让外资持续撤退，经济状况不至进一步下滑。

-祷告合约医生示威事件，可以促进大马教育政策的改革，特别是在招收医学系只招收足够和有素质的学生，培训合用不过剩的医生。

4) 世界之祷：

-为期 17 天的奥运将在 08.08.2021 结束。此次东京奥运的闭幕礼的概念为“我们共享的世界”（Worlds We Share）。

-祷告，但愿每位奥运选手都能在赛后安全离开东京。祷告，期盼疫情不会在奥运中传播。

-祷告，我们共享的世界在毁坏中能被修复。祷告，求神降下恩典给予在世的人，使人听闻福音，信从福音。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 5-11/08/2021

Prayer items 1st week of August

1) Pray for Pandemic:

-It was reported by an English scientific report on 03.08.2021 that vaccines in the market right now, can't be the most effective method to combat the Coronavirus.

-According the news on 03.08.2021, Malaysia Covid cases almost reached 17 000 cases daily, active cases around 203,000 cases, around 1,000 still in ICU, 3,700 cluster still in high risk.

Pray that Malaysians do not ignore the pandemic, but take it seriously. Pray that they will take the necessary precautions and also implement the necessary preventive measures.

2) Pray for Church:

-UNIFOR has allowed churches to re-open for physical worship. 130++ churches will open soon in August.

-Pray that the churches will strictly implement pandemic prevention methods, and not to loosen the SOP.

-Pray for the churches should be aware of the erratic changes of the pandemic, and to make the necessary changes should the occasion requires it; for the sake of protecting our church members.

3) Pray for Nation:

-UMNO has reported that some MPs are withdrawing their support for current Perikatan Nasional government. This will heavily affect the political development of our country.

-Pray that we seek for the righteousness of God in this uncertain situation. -Pray that God continues HIS wonderful work by HIS power.

-Pray to God Almighty: to stabilize the political situation according to HIS will, to prevent foreign investments from continuing to withdraw from Malaysia, and to prevent the economy from getting worse.

-Pray for the contract doctor walk out event. Pray for a reformation of Malaysia's education policy, especially regarding recruitment for the Department of Medicine; may they only recruit quality candidates at the numbers that are needed in order to prevent an excess number of doctors.

4) Pray for World:

- The Olympics will end on 08.08.2021. The concept of the closing ceremony is: "Worlds We Share".

-Pray that all the athletes will leave Tokyo safely after the games. Pray that the virus will not be spread among the athletes.

-Pray that our world will be restored from the destruction. Pray the grace of God will flow among all people, let the people hear the gospel and believe the Good News.

Isakhar Pengawal Methodist 5-11/08/2021

Doa minggu pertama Ogos

1) Doa untuk Pandemik:

Laporan saintifik England pada 3hb Ogos menunjukkan vaksin di pasaran sekarang tidak berefektif sepenuhnya bagi menangani pandemik covid19 ini.

Pada 3hb Ogos, terdapat 17ribu kes positif sehari menjadikan kumulatif kes aktif keseluruhan ialah 2ratus3ribu, terdapat lebih kurang 1ribu kes ICU dan terdapat tiga ribu tujuh ratus kluster aktif di seluruh negara.

Doa agar warga Malaysia mesti sentiasa memandang serius dengan keadaan pandemik yang masih teruk dan mengambil langkah berjaga-jaga dengan mematuhi SOP dengan baik.

2) Doa untuk Gereja:

UNIFOR telah membenarkan pembukaan gereja, dan terdapat 130 buah gereja di seluruh Sarawak akan dibuka secara beransur-ansur untuk kebaktian fizikal.

Doa agar setiap gereja dapat melaksanakan SOP dengan ketat semasa pembukaan gereja.

Doa agar setiap gereja dapat sensitif dengan keadaan semasa Covid19 di kawasan masing-masing dan membuat penyelarasan yang perlu bagi menjamin keselamatan gereja dan masyarakat setempat.

3) Doa untuk negara:

Pada kebelakangan ini, UMNO telah membuat kenyataan di sidang media bahawa terdapat ahli parlimen yang tidak menyokong Kerajaan PN lagi. Keadaan ini akan mempengaruhi kestabilan dan pembangunan negara.

Doa agar setiap warga terus mencari kebenaran dalam Tuhan. Doa agar Tuhan melaksanakan rencana-Nya yang indah di Negara kita.

Doa agar Tuhan yang maha berkuasa menstabilkan politik dan ekonomi Malaysia supaya pelabur asing tidak mengundur diri dari pelaburan di Malaysia.

Doa agar pekara doktor kontrak membawa pembaharuan kepada dasar pendidikan negara kita, terutamanya dalam hal pengambilan pelajar bidang perubatan dapat memelihara doktor yang berkualiti dan berkaliber.

4) Doa untuk Dunia:

Sukan Olimpik yang berlansung selama 17hari akan tamat pada 8 ogos. Tema bagi upacara penutupan sukan olimpik kali ini ialah "Perkongsian Sedunia"

Doa agar setiap ahli sukan akan balik ke negara masing-masing dalam keadaan yang selamat dan sihat daripada covid19.

Doa agar keadaan sedunia yang huru-hara dapat diperbaiki. Doa agar setiap orang dapat dengar dan menerima injil yang diberitakan kepada mereka.